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1. Johan Westerdahl förklarar mötet öppnat. 
2. Johan Westerdahl utses till mötesordförande. 
3. Christina Swärd utses till mötessekreterare. 
4. Erik Nordenström och Maria Annerbo utses till justeringsmän. 
5. Mötet förklaras behörigt utlyst. 
6. Dagordningen fastställes.  
7. Styrelsens verksamhetsberättelse godkännes. 
8. Kassör Jonas Karlberg redovisar föreningens ekonomi. Balansräkningen 

ger 65 831 kronor i överskott år 2012. I dagsläget drygt 758 284 kr på 
kontot. 

9. Revisionsberättelse har inlämnats av Ola Hessman och Per Mattsson.  
10.  Styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
11.  Till nya vetenskaplig sekreterare väljs Viktor Johanson. Jonas Karlberg 

återvälj som kassör. Till ny ledamot i valberedningen väljs Erik 
Nordenström. 

12.  Johannes Järhult, Göran Åkerström och Lars-Ove Farnebo nomineras 
till hedersledamöter. 

13.  Fyra KUB-kurser har hållits under HT12/VT13, i Lund, Stockholm, 
Östersund och Göteborg 

14.  Fyra KUB-kurser planeras under HT13/VT14. Ultraljudskurser 
diskuteras. Inga-Lena Nilsson och Ola Hessman åläggs att utarbeta ett 
förslag på utformning till styrelsen under hösten 2013. 

15.  Fem nya medlemmar; Himam Murad, Eksjö, Fredrik Karlsson, 
Stockholm, John Skarsgård, Kalmar, Helena Hellström, Kungälv, Malin 
Jansson, Umeå. 

16.  Novartisstpendiet à 20 000 kr tilldelas Olov Norlén, Uppsala. 
Resestipendiet à 15 000 kr tilldelas Anna-Karin Elf, Göteborg. SFEKs 
stipendium för auskultation utomlands à 50 000 kr tilldelas Andreas 
Muth, Göteborg. Förra årets Novartisstipendiat Farhadullah Salem har 

2013-09-03 
 



inkommit med skriftlig redovisning. Föreningens resestipendium 
utdelades ej 2012 pga för få sökande.  

17.  Diskussion: Distansutbildning i endokrin kirurgi diskuterades. Per 
Hellman lyfte fram möjligheten till fellowship i samarbete med 
Covidien. Endokrin kirurgi är nästa område som SKF har identifierat 
som angeläget. Diskussionen gled in på ackrediteringskrav vilket de 
flesta verkar ställa sig positiva till. Man kan konstatera en ökning av 
registreringar av ÖNH-kliniker i kvalitetsregistret. Diskussion utbröt om 
hur vi skall förhålla oss till ÖNH. En inbjudande attityd till medlemskap 
i SFEK samt deltagande på möten förespråkades av en del medan andra 
förespråkade en mer uttalad gränsdragning där 
thyreoidea/parathyreoideakirurgi skall förbli en endokrinkirurgisk 
angelägenhet. Kvalitetsregistret och ackrediteringskrav föreslogs som 
medel för att kunna värna om den endokrina halskirurgin. 

 

18. Mötet avslutas. 

 
Antecknat av 
 
 
Christina Swärd    
Sekreterare 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
Erik Nordenström    Maria Annerbo
     
 


